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Sedan några år delar Vision Region 

Skåne ut examensstipendier till 

eleverna som går vårdadministrativ 

utbildning.

Två stipendier delas ut vid varje 

lärosäte. Dels till ”Bästa kamrat”, som 

utses av klassen, och ”God prestation” 

som utses av lärarna.

2021 är inget undantag, utan 

stipendier har delats ut i Malmö, Lund 

och Landskrona.

Nedan ser ni bilder från tilldragelserna.

Utdelningen har skett både fysiskt och 

digitalt.

Erica Möller, Lernia i Malmö, får ta emot 

sitt stipendium för ”Gott kamratskap” av 

Rosie Holm.

Gunilla Jönsson var inte med vid tillfället, 

och fick sitt stipendium med posten.

Stipendiaterna från Komvux i Lund; Debjani Mukherjee 

och Stephanie Lövgren.

Denna avslutning var helt digital, och stipendierna har 

skickats till Debjani och Stephanie med post.

I Landskrona valde man en annan variant 

på avslutning, delvis digital.

Viveca Mellberg kunde ta emot sitt 

stipendium på plats, medan Sofi Ekdahl fick 

sitt skickat till sig.

Mari Sivernäs representerade Vision och 

gjorde en digital överlämning av 

stipendierna.

Vi önskar alla lycka till i 

sina framtida yrken, och 

hoppas få se er framöver.



Monika Göl, avdelningsordförande

Du ljuva sommartid - välkommen!

En sommar då jag hoppas att alla 

kan få sin välförtjänta semester.

O du - glöm inte koppla bort jobbet 

från både tanke och teknik!

Ni har för några dagar sedan fått ut löneenkäten för både 2020 och 2021 års lönesättning. 

Det är till stor hjälp att ni fyller i denna. Tillsammans kan vi då ge en tydlig bild av hur 

löneprocessen i Region Skåne kan förbättras. Till hösten kommer vi även påbörja ett 

partsgemensamt arbete med lönespridning tillsammans med arbetsgivaren. Det finns 

några yrkesgrupper som har låg lönespridning som vi kommer att titta närmare på samt 

vilka åtgärder som behöver göras. 

I september är det 10 år sedan förbundet bytte namn till Vision. Tänk vad tiden går. 

Viktigaste frågan för förbundet både då och nu är att vi ska säkerställa att vi ökar i facklig 

styrka. Det gör vi genom att bli fler medlemmar. Har du en ny kollega i sommar, vikarie 

eller tillsvidareanställd - fråga om de vill bli medlem!

Du som arbetar kontorstid, glöm inte heller bort att planera för din extra lediga dag i år. 

När nationaldagen infaller på en helgdag har vi en extra ledig dag som ska tas ut under 

kalenderåret. 

Vision har en ständig dialog med arbetsgivaren om förändringar i yrket för medicinska 

sekreterare. MEN - det är ni på respektive arbetsplats som har bäst insyn i vad  som kan 

och bör förändras.  Vi får till oss att fler måste utbildas i kodning för att kunna öka det 

arbetet i realtid när SDV införs. Vad specifikt är det ni ser som ni ev behöver komplettera 

er kompetens med? Skicka gärna ett mail till mig med dina tankar och förslag på 

kompetensutveckling som behövs - monika.gol@skane.se

Men - nu är det sommar och vi tar nya tag igen till hösten. Fram till dess så plocka fram 

hängmattan och njut i den varje ledig minut. För nu är det tid för vila och återhämtning. 

Önskar er alla en skön och avkopplande sommar 



3 juni var det vårterminens sista träff 

med det lokala nätverket för medicinska 

sekreterare.

Vi diskuterar yrkesspecifika frågor för 

medicinska sekreterare.

Det som nu är mest på tapeten är 

distansarbete och dess eventuella 

fortsättning i samma utsträckning som 

under pandemin, och om SDV. 

Vi kommer försöka bjuda in från SDV-

projektet för att få in information om 

saker som rör medicinska sekreterare till 

nästa träff i september.

Hör gärna av dig till någon av de ombud 

som är med i nätverket, som skickades 

ut i förra Gååsa-raden.

9 december
Medicinsk sekreterardag

26 oktober
Skyddsombudsdag

Inbjudan kommer att 
skickas ut till berörda i 
god tid innan.

Du hittar anteckningar från nationella 

nätverket för medicinska sekreterare på 

vår hemsida; www.vision.se/regionskane



I dessa pandemitider bjöd vi in våra 

medlemmar till en digital chokladprovning.

Alla som anmält sig fick hemskickat en ask 

choklad som vi sedan tillsammans med 

Chokladfabriken provsmakade.

Två som var extra goda var hallontryffel och 

lakritsfudge, himmelska .

I slutet av maj hade vi en digital ombudsträff 

där vi bl a pratade lön och arbetsmiljö.

Efter träffen skickades det ut 

sommarpresent till alla ombud, även till dem 

som inte deltog.

Med detta collage av styrelsen vill vi önska 

alla medlemmar och förtroendevalda en riktigt 

härlig och skön sommar.



Styrelsen i

sektion Nordost

Namn: Sofia Andersson

Hur länge har du varit styrelseledamot i sektion Nordost? 2 år

Vad är ditt fackliga mål? Mitt mål är att nyttja möjligheten till 
att vara med, bidra och påverka. Alla kan göra något men ingen 
kan göra allt.

Om du skulle ha en superkraft, vilken skulle du valt då? Jag 
hade velat kunna teleportera mig var som helst. Tänk så mycket 
tid man kan spara förutom att man undviker trängsel i 
kollektivtrafiken.

Namn: Hanna Jadegrip

Hur länge har du varit styrelseledamot i sektion Nordost? 2 år

Vad är ditt fackliga mål? Att bidra till att våra medlemmars 
yrkesliv ska bli så bra som möjligt. Arbetet utgör en stor del av 
vår vardag och det är inte meningen att man ska vara så slut 
efter jobbet att det går ut över ens fritid. Balansen där är viktigt 
och det tror jag vi som fackförbund tillsammans med 
arbetsgivaren kan skapa. 

Om du skulle ha en superkraft, vilken skulle du valt då? Jag 
tycker timetravel verkar vara en smidig förmåga att ha. Ibland 
vill man vara på flera ställen samtidigt och istället för att klona 
sig så vill jag kunna resa tillbaka eller framåt i tiden. Tänk att få 
möjlighet att uppleva och erfara ännu fler saker! Erfarenhet ger 
kunskap och förståelse.



Den 2 juni hade vi i sektion Nordväst ett 

fyllnadsval 210602 där Susanne Dahlin, 

som arbetar som enhetschef för 

administrativa personalen i Helsingborg på 

Hudmottagningen, blev invald som 

sammankallande i sektionens 

valberedning. 

Vi hälsar henne varmt välkommen och 

hoppas på gott samarbete med oss i 

styrelsen tillsammans med kollega Sara 

Ahlqvist, som arbetar som medicinsk 

sekreterare på Infektionsavdelningen, 

Helsingborgs lasarett

Vid valmötet valdes också vår 

egen styrelsesekreterare Nina 

Kronsell in som repskapare. 

Hjärtligt välkommen, Nina, till det 

uppdraget.

Vi i sektion Nordväst 
önskar er alla en härlig, 
varm, lång sommar 



I förra numret frågade vi efter vem som dolde 

sig under alla smiley-gubbar. Det var såklart:

Richard Söderberg

Det var många som gissade det, och gissade 

rätt, men vi kan ju tyvärr ”bara” belöna tre 

stycken.

Priserna skickas med internposten till era 

arbetsplatser.

Vi har dragit tre vinnare – utan inbördes ordning

Christina Lundquist, ortopedmottagningen i Ystad

Eva Isaksson Eskelin, vårdcentralen Näsby i Kristianstad

Lena Fembro, KK/Gyn i Lund



Välkommen Stefanie Magnusson, nytt chefsombud i 

sektion Nordost. 

Jag har arbetat 11 år som enhetschef i olika 

verksamheter.

Allra närmast kommer jag från äldreomsorgen i 

Kristianstad kommun.

Jag är ny chef i Region Skåne sedan januari 2021. 

Som ledare är jag målinriktad och tycker att en god 

kvalité i det vi gör är viktigt. Det är grunduppgiften i 

våra uppdrag.

Mina styrkor som chef är att jag är trygg i min roll som 

ledare. Jag är prestigelös, inlyssnande och värdesätter 

medarbetarnas delaktighet.

Chefsyrket är ett fantastisk arbete om du har rätt 

förutsättningar. Det är viktigt med ett hållbart ledarskap 

och chefer som trivs. Då får vi också nöjda 

medarbetare och fungerande team. Därför har jag valt 

att engagera mig som chefsombud. 



Vårens ombudsträff ägde rum 20 maj.

Den hölls digitalt, så som det måste vara nu.

Runt 40 ombud (av cirka 70) deltog.

Vi pratade om löneprocess, samverkan och arbetsmiljö. Vi i 

styrelsen; Rosie, Linda, Anna och Stina, tog upp det som är aktuellt 

och ni ombud ställde frågor och gav en värdefull input från era 

verksamheter. 

Vi hoppas att ombuden, och i förlängningen alla andra medlemmar, 

ser det positiva i denna fortbildning, där vi försöker vara aktuella och 

hantera sådant som berör medlemmarna både direkt och indirekt. 

Nästa ombudsträff är planerad till 23 november och vi hoppas på att 

den ska kunna genomföras som en fysisk träff. Kallelse till denna 

skickas ut till er som är ombud via e-post. Som vanligt är dessa 

ombudsträffar förankrade hos arbetsgivaren så tjänstledighet med 

lön för facklig utbildning ska alltid beviljas. 

Vi tackar alla ombud för er insats. Ni är alltid välkomna att höra av 

er med frågor och synpunkter, liksom alla medlemmar. 

På www.vision.se/regionsane under sektionens rubrik hittar ni 

information om vem som kan kontaktas vid behov under 

sommarveckorna. Där hittar ni också våra kontaktuppgifter. 

Trevlig sommar önskar Sektionsstyrelsen; Rosie, Linda, Anna och 

Stina
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Sommaren är här. Pandemin trycks tillbaka och det 

ser positivt ut på många håll.

I takt med att Folkhälsomyndigheten avvecklar 

rekommendationerna om att använda munskydd tror 

jag att vi kommer att få se en annan smittspridning 

öka. 

En smittspridning där det inte finns något vaccin. 

Och det här med 2 meters avstånd? Glöm det. 

Om du kan se någon som är smittad är risken stor att 

du själv blir smittad. 

Hur yttrar sig då denna smitta? Det börjar med att zygomaticus major och 

orbicularis oculi förändrar ansiktet hos den drabbade. Dessa muskelspänningar 

sker automatiskt. Vid allvarligare fall kan tillståndet förvärras med skakningar i 

kroppen och ett ofrivilligt utstötande av läten som ibland börjar svagt och sedan 

ökar i styrka. Det finns även fall dokumenterade där lätet haft hög ljudvolym 

från början. Efter ett sådant anfall är det vanligt att den drabbade har ett 

överskott av tårvätska i ögonen och en krampliknande känsla i ansiktet. 

Trots att risken för smittspridning är hög räknas inte tillståndet som en sjukdom. 

Tvärtom finns det flera hälsofrämjande effekter av smittan på gruppnivå: om 

smittan tillåts sprida sig på en arbetsplats kan följden bli en förbättrad social 

arbetsmiljö och högre produktivitet. 

På individnivå kan intrycket av den smittade förändras på ett positivt sätt. 

Personen kan se yngre ut, kanske eftersom muskelaktiviteten i ansiktet leder 

till samma form av ansiktslyft som utförs inom den kosmetiska plastikkirurgin. 

Personen kan också uppfattas som mer kompetent och utstråla en inre 

säkerhet. 

Vill du bidra till denna smittspridning? Ge någon ett leende och lys upp dennes 

tillvaro. 



Den 6 maj 2021 hade sektion 

Nordost digital ombudsträff.

Ämnen som avhandlades var 

bland annat lönerevision 2021, 

semesterväxling och 80-90-100-

modellen.

Ombudsträffen genererade 

intressanta diskussioner och 

synpunkter.

Som tack för deras engagemang 

under våren skickade 

sektionsstyrelsen ut 

”förtroendevald-skyltar” till 

ombuden. 



Fotograf Allan Dalqvist

Med dessa tre vackra 

bilder önskar

Vision Region Skåne 

alla medlemmar och 

förtroendevalda en 

riktigt härlig sommar!


